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PROTOKÓŁ Nr XIX/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 grudnia 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, 

Sekretarz Miasta i Gminy Morawica Pani Anna Kowalska, Prezes ZGK Sp. z o.o. w Morawicy 

Pan Wojciech Chrabąszcz, Kierownik MGOPS w Morawicy Pani Justyna Cesarz-Soja, Radny 

Powiatu Kieleckiego Pan Michał Godowski 

Dziewiętnasta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się  

30 grudnia 2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sandomierz. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2020 

rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

b) zapoznanie z opinią w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego Komisji Gospodarki; 

c) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o prognozie długu; 
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d) stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w sprawie opinii i wniosków 

komisji; 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 

2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla publicznej innej 

formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie będące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat  za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2020 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wydawania miesięcznika samorządowego 

„WIADOMOŚCI MORAWICKIE”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Miasta 

i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Morawica”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/299/16 Rady Gminy Morawica 

z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przystąpienia Gminy Morawica do Stowarzyszenia 

Gmin pn. „Geoland Świętokrzyski” oraz udzielenia pełnomocnictwa do pełnego 

reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. 

19. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach  

i wydanych decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

20. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

21. Sprawy różne. 

22. Zakończenie obrad. 
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PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia  

XIX sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XIX sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 12 radnych.  

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad –  

w sposób następujący: pkt 7 i 8 porządku obrad muszą zostać podjęte po uchwale w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2020 rok.  

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie zmiany porządku obrad było 12 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie dopłat dla 

taryfowej grupy odbiorców usług odprowadzania ścieków.  

Pan Burmistrz wyjaśnił, co następuje organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego jest uprawniony do ustalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług 

doprowadzania wody i odprowadzania ścieków. W związku z tym iż opłaty za odprowadzanie 

ścieków charakteryzują się znaczną wysokością, w celu zrównoważenia wydatków 

mieszkańców z tego tytułu proponuje się dopłatę z budżetu gminy w wysokości jak w projekcie 

uchwały. Dopłata będzie skutkowała pomniejszeniem obciążenia mieszkańców. 

Nie zgłoszono uwag. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalny. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad było 12 radnych. 
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Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił następny wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicy w miejscowości Wola Morawicka. Poinformował, że wniosek o nadanie nazwy ulicy  

w miejscowości Wola Morawicka złożyli zainteresowani mieszkańcy. Został on pozytywnie 

zaopiniowany przez sołtysa i radnego Woli Morawickiej. Nadanie nazwy ulicy usprawni 

komunikację, a także umożliwi ustalenie numerów porządkowych dla budynków położonych 

na przyległych nieruchomościach. Nie podjęto dyskusji w danym temacie. 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem formalnym. Za przyjęciem wniosku  

w sprawie wprowadzenia nowego punktu do porządku obrad było 12 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady zgłosił kolejny wniosek formalny w sprawie wprowadzenia 

nowego punktu do porządku obrad dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie ustalenia 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019. Przewodniczący Rady 

udzielił głosu w tej sprawie Pani Skarbnik. 
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Skarbnik Miasta i Gminy Morawica uzasadniła podjęcie w/w uchwały – kwota ta 

zostanie zapłacona w przyszłym roku, aby nie angażować środków z budżetu na nowy rok. Aby 

tego uniknąć należy te środki zabezpieczyć  na środki niewygasające, przelać na wyodrębnione 

konto i one już nie będą zaangażowane w przyszłym roku. Będą w całości zapłacone z budżetu 

2019 roku. 

Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Za przyjęciem wniosku w sprawie wprowadzenia nowego 

punktu do porządku obrad było 12 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między 

sesjami. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020-2026. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2020 

rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 
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b) zapoznanie z opinią w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego Komisji Gospodarki; 

c) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o prognozie długu; 

d) stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w sprawie opinii i wniosków 

komisji; 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sandomierz. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 

2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla publicznej innej 

formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie będące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat  za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2020. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2020 rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wydawania miesięcznika samorządowego 

„WIADOMOŚCI MORAWICKIE”. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Miasta 

i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Morawica”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/299/16 Rady Gminy Morawica 

z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przystąpienia Gminy Morawica do Stowarzyszenia 

Gmin pn. „Geoland Świętokrzyski” oraz udzielenia pełnomocnictwa do pełnego 

reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wola Morawicka. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2019. 

22. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach  

i wydanych decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

23. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

24. Sprawy różne. 

25. Zakończenie obrad. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad było 12 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XVIII sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z XVIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 18 grudnia 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 10 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (10) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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WSTRZYMUJE SIĘ (1)  

Michał Jędrzejczyk 

BRAK GŁOSU (1) 

Damian Woźniak 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Protokół został przyjęty. 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej podjętych na XVIII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Morawicy w dniu  

18 grudnia 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. Pan Burmistrz 

przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami.  

Ad. 5 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2019-2025. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, , Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Pajączkowski 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XIX/134/2019 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2019-2025 została podjęta. Uchwała nr XIX/134/2019 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 6 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został 

przeanalizowany w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. 

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie zgłoszono uwag. Przystąpiono do 

głosowania. W trakcie głosowania Radny Paweł Pajączkowski miał problem z oddaniem głosu 

w systemie eSesja. W związku z tym Radny Michał Jędrzejczyk poprosił Przewodniczącego 

Rady o 2 minuty przerwy do czasu uruchomienia tabletu radnego. Przewodniczący Rady 

poinformował, że poczekamy jeszcze chwilę. Po ponownym zalogowaniu w systemie radny 

oddał glos. Zakończono głosowanie.  

Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/135/2019 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok  została 

podjęta. Uchwała nr XIX/135/2019 stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 7 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2020-2026. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przedyskutowany w czasie posiedzenia komisji 

stałych. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/136/2019 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020-2026  została podjęta. Uchwała nr XIX/136/2019 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 8 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

i Gminy Morawica na 2020 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej; 

Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Morawica - naszym celem jest uchwalenie budżetu.  

Po raz pierwszy od wielu lat nastąpi to w roku poprzedzającym rok budżetowy. Zwykle 

uchwała budżetowa podejmowana była w styczniu, ale doszliśmy do wniosku że jesteśmy na 

tyle przygotowani z projektem naszego budżetu, że możemy go przyjąć w roku poprzedzającym 

rok budżetowy.  

Projekt budżetu był szeroko dyskutowany na wspólnym posiedzeniu komisji rady. 

Chciałbym dla państwa sołtysów przybliżyć budżet na nowy rok: po stronie dochodów kwota 

prawie 98 mln zł, po stronie wydatków ponad 110 mln zł. Duża różnica, stąd zakładamy duży 

deficyt budżetowy. Z czego on zostanie pokryty: mamy środki które nie zostały wydane w tym 

roku, to jest wynikiem otrzymania dofinansowania na drogi z funduszu dróg samorządowych, 

to kwota 8 262 000 zł, a także z kredytów to kwota 4 178 000 zł. Jakie mamy wydatki: najwięcej 

na budowę dróg samorządowych gminnych, kwota wydatków zaplanowana 14,5 mln zł. Będzie 

ona ulegała zmianie po przetargach, są to drogi współfinansowane w 50-70% z funduszu dróg 

samorządowych. Inne wydatki, to:  

- w ochronie przeciwpożarowej, gdzie planujemy zakupić ciężki pojazd ratowniczy dla 

OSP Morawica. Jesteśmy już po przetargu. Z własnych środków dopłacamy do tego pojazdu 

kwotę ok. 300 000,00 zł. Pozostałe środki są z Regionalnego Programu Operacyjnego.  

- druga inwestycja bardzo ważna, to budowa remizy OSP Bilcza, która idzie do 

wyburzenia w związku z budową drogi. Do końca kwietnia 2021 r. musimy wybudować nową 
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remizę. Na tą inwestycję założyliśmy kwotę 3 300 000,00 zł, z tym że część pieniędzy 

otrzymamy z odszkodowania za starą remizę.  

- kolejna inwestycja to budowa żłobka w Morawicy. Tą inwestycję również chcemy 

wykonać do końca przyszłego roku. Szacunkowy koszt ok. 3 500 000,00 zł. Nastąpi rozbudowa 

dotychczasowego przedszkola o miejsca żłóbkowe w ilości 50. Ponadto chcemy poprawić 

jakość funkcjonowania przedszkola. Na parterze będą miejsca żłobkowe, a na piętrze miejsca 

przedszkolne.  

- kolejna inwestycja to zakończenie w I połowie przyszłego roku budowy szkoły w Woli 

Morawickiej. Cały koszt tej inwestycji, to kwota 9 300 000,00 zł.  

- inne zadania to dalsza modernizacja oświetlenia ulicznego - kwota ponad 1mln zł. 

Łącznie wydatki majątkowe w naszym budżecie będą wynosić 34 850 000,00 zł. Rekordowa 

kwota przeznaczona na drogi gminne - postęp w tym kierunku, podejmowane inwestycje są 

ogromne. Oceniamy, że nasze zadłużenie wzrośnie. Wstępnie zakładamy, że wzrośnie o kwotę 

4 mln zł. Aczkolwiek w ciągu roku budżetowego kwota, ta może się raczej zmniejszać.  

Budżet jest bardzo ambitny. Zadań inwestycyjnych jest bardzo dużo. Wspomnę  

o zadaniach, które projektujemy i być może rozpoczniemy ich realizacje m.in. budowa 

całodobowego domu opieki dla osób starszych w miejscowości Brudzów. W tej chwili 

opracowywane są założenia i będzie zlecony projekt. Byłoby to miejsce dla 20 osób 

wymagających całodobowej opieki i w ten sposób nie musielibyśmy wysyłać naszych 

mieszkańców do innych gmin, tylko sami zapewnilibyśmy im potrzebną opiekę. Wybraliśmy 

Brudzów, gdyż dysponujemy działką i znajduje się tam ŚDS. Wydaje nam się, że jest to dobre 

i spokojne miejsce, blisko natury. Ponadto rozpoczynamy prace nad projektowaniem chaty 

garncarskiej w Chałupkach. Gdyby udało nam się uzyskać dofinansowanie, rozpoczęlibyśmy 

budowę tego obiektu, w którym znajdowałby się piec garncarski. W ten sposób zapewniony 

byłby cały proces od wyrobienia z gliny do tradycyjnego wypalania. Otwarcie odbywałoby się 

w trakcie trwania naszego święta, jakim są Chałupkowe Garcynki.  

Są to plany, które będą zmieniały na korzyść naszą gminę. Chcielibyśmy także 

rozbudować nasz dworek, o miejsce na kawiarnie czy mini restaurację. Zależy nam aby ten 

park tętnił życiem. Mamy dalszą wizję rozwoju naszego Miasta i Gminy Morawica. Wspomnę 

jeszcze o dużym projekcie rozbudowy ścieżek rowerowych w Morawicy połączonym z budową 

ulicy w Morawicy, uzyskaliśmy ponad mln zł dofinansowania na ten cel. Jeszcze jednym 

dużym projektem realizowanym wspólnie z gminą Kije i Sobków, na kwotę ponad 5 mln zł – 

jest wymiana wodomierzy na wodomierze odczytywane drogą radiową, wprowadzenie e-usług 

dla mieszkańców, aby uprościć cały system obsługi. 
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b) zapoznanie z opinią w sprawie projektu budżetu przedstawionej przez 

przewodniczącego Komisji Gospodarki; 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Gospodarki Pan Michał Jędrzejczyk przedstawił opinię  

w sprawie projektu budżetu (w załączeniu do protokołu). 

c) zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach o projekcie 

uchwały budżetowej oraz o prognozie długu; 

Skarbnik Miasta i Gminy Morawica przedstawiła opinię RIO i dodała, że uwagi izby są 

niewielkie i już zostały uwzględnione i poprawione w uchwale budżetowej, która będzie 

poddana głosowaniu (w załączeniu do protokołu). 

d) stanowisko Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w sprawie opinii i wniosków 

komisji; 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica - zwracam się z wnioskiem do Państwa radnych  

o przyjęcie tego budżetu. To jest dobry budżet dla naszych mieszkańców i rozwoju naszej 

gminy. 

e) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej; 

Nie podjęto dyskusji. Nie zgłoszono żadnych uwag do projektu uchwały budżetowej. 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2020 

rok. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/137/2019 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2020 

rok została podjęta. Uchwała nr XIX/137/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Burmistrz podziękowała radnym za uchwalenie budżetu na 2020 rok. 

Ad. 9 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Sandomierz. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały 
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został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady 

Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto 

dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/138/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Sandomierz 

została podjęta. Uchwała nr XIX/138/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad 10 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kieleckiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt  

w/w uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu komisji rady. Przewodniczący otworzył 

dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/139/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu 

została podjęta. Uchwała nr XIX/139/2019 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 11 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomani na rok 2020. Nie zgłoszono żadnych uwag do przedstawionego projektu uchwały. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/140/2019 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2020 

została podjęta. Uchwała nr XIX/140/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 12 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie dotacji dla publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez 

osoby prawne nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został  

poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych. Przewodniczący otworzył dyskusje  

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XIX/141/2019 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla publicznej 

innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie będące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne została podjęta. Uchwała  

nr XIX/141/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 13 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot 

dofinansowania opłat  za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności 

kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane w roku 2020. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/142/2019 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat  za kształcenie pobierane 

przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie przyznane 

w roku 2020 została podjęta. Uchwała nr XIX/142/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 14 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia programu 

zdrowotnego Miasta i Gminy Morawica na 2020 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt w/w uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Przewodniczący 

otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/143/2019 w sprawie przyjęcia programu zdrowotnego Miasta i Gminy 

Morawica na 2020 rok została podjęta. Uchwała nr XIX/143/2019 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 15 

Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wydawania miesięcznika 

samorządowego „WIADOMOŚCI MORAWICKIE”. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został przedyskutowany na komisjach stałych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/144/2019 w sprawie wydawania miesięcznika samorządowego 

„WIADOMOŚCI MORAWICKIE” została podjęta. Uchwała nr XIX/144/2019 stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 16 

Następny punkt dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne 

nabycie na rzecz Miasta i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 
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położonej w obrębie geodezyjnym Brzeziny. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że projekt 

uchwały został przeanalizowany na posiedzeniu komisji rady. Nie zgłoszono uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/145/2019 w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie na rzecz Miasta 

i Gminy Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w obrębie 

geodezyjnym Brzeziny została podjęta. Uchwała nr XIX/145/2019 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 17 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Projektu założeń 

do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Morawica”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany  

i poddany dyskusji w czasie posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. 

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 
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Uchwała nr XIX/146/2019 w sprawie przyjęcia „Projektu założeń do planu zaopatrzenia  

w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Morawica” została podjęta. Uchwała 

nr XIX/146/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 19 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały  

Nr XXV/299/16 Rady Gminy Morawica z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przystąpienia 

Gminy Morawica do Stowarzyszenia Gmin pn. „Geoland Świętokrzyski” oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt w/w uchwały został przeanalizowany i poddany dyskusji w czasie 

posiedzenia komisji stałych Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący otworzył dyskusje 

w tym temacie. Głos zabrał Burmistrz Miasta i Gminy Morawica - zaproponował, aby nazwę 

Geoland zamienić na Geopark. Poinformował, że do tego stowarzyszenia należą gmina Sitków-

Nowiny, Chęciny, Piekoszów, Morawica i Miasto Kielce. Staramy się aby te tereny cenne pod 

względem archeologicznym znalazły się na liście UNESCO. 

Małgorzata Orlińska pracownik Urzędu - wyjaśniła, że uchwała jest podejmowana w tym celu 

aby nazwę Geoland zastąpić nazwą Geopark. 

Nie zgłoszono innych uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/147/2019 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/299/16 Rady Gminy 

Morawica z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie przystąpienia Gminy Morawica do 

Stowarzyszenia Gmin pn. „Geoland Świętokrzyski” oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

pełnego reprezentowania Gminy w Stowarzyszeniu została podjęta. Uchwała nr XIX/147/2019 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 20 

Kolejny punkt sesji dotyczył podjęcia uchwały w sprawie dopłat dla taryfowej grupy 

odbiorców usług odprowadzania ścieków. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został omówiony w trakcie przyjmowania wniosku formalnego w tej sprawie. Czy są 

pytania? Nie zgłoszono uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/148/2019 w sprawie dopłat dla taryfowej grupy odbiorców usług 

odprowadzania ścieków została podjęta. Uchwała nr XIX/148/2019 stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 21 

Następny punkt porządku obrad – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy  

w miejscowości Wola Morawicka. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały 

wprowadzono wnioskiem formalny do porządku obrad. Czy są pytania? Nie było. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/149/2019 w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Wola Morawicka 

została podjęta. Uchwała nr XIX/149/2019 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 22 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wydatków, które 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2019. Jest, to trzeci projekt uchwały wprowadzony 

wnioskiem formalnym. Nie zgłoszono żadnych uwag. 

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 12 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne:  

ZA (12) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Michał Jędrzejczyk, 

Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Damian 

Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Cygan, Krzysztof Strąk, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XIX/150/2019 w sprawie ustalenia wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2019 została podjęta. Uchwała nr XIX/150/2019 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 23 

 Następnie przystąpiono do informacji Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania 

przestrzennego. 

Pan Burmistrz poinformował, że informacja ta została przekazana w sposób skuteczny dla 

Państwa. Czy są pytania w tej kwestii? 

Nie zgłoszono uwag. 

Ad. 24 

Kolejny punkt posiedzenia sesji, dotyczył Informacji Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Morawicy. Do Biura Rady spływają życzenia na święta, na nowy rok od zaprzyjaźnionej 

gminy Krapkowice, z Urzędu Marszałkowskiego, ze Starostwa Powiatowego, od duszpasterza 

samorządowców ojca Tadeusza - z informacją o spotkaniu opłatkowym z biskupem kieleckim, 

które odbędzie się 8 stycznia 2020 r. o godz. 10.00 w auli Seminarium Wyższego w Kielcach. 

Ad. 25 

Przewodniczący Rady przystąpił do przedostatniego punktu dotyczącego spraw 

różnych. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat spraw różnych.  

W dyskusji udział wzięli:  
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Sołtys wsi Kawczyn Pan Michał Wiącek - pytanie odnośnie chodnika łączącego Kawczyn  

z Chmielowicami, który był nam obiecany od 5 lat. Czy w budżecie na 2020 rok czy w WPF 

jest wzmianka o tym chodniku? 

Radny Michał Jędrzejczyk- zgłoszenie licznych usterek nowo wybudowanego chodnika wzdłuż 

drogi wojewódzkiej. Usterki dotyczą wjazdów na poszczególne posesje. Prośba, aby komisja 

czy ktoś z ZGK pojechał spisał protokół z tych usterek, ponieważ są one przy każdym 

wyjeździe z posesji. Drugi punkt dotyczy kwestii zbiornika wodnego – retencyjnego  

w Dębskiej Woli. Czy te prace się już zakończyły? Jeszcze kwestia rewitalizacji czy też 

ocieplenia budynku agronomówki w Dębskiej Woli. Jaka jest koncepcja dalszych wniosków  

o dofinansowanie? Czy możemy liczyć na to, że ta rewitalizacja rozpocznie się jeszcze w 2020 

roku? 

Zastępca Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki – udzielił wyjaśnień w kolejności zgłoszeń: 

- zadanie zgłaszane przez sołtysa w Kawczyna- w naszym budżecie jest takie zadanie, 

dofinansowanie dla powiatu kieleckiego, ponieważ jest to droga powiatowa, dotyczy remontu 

drogi powiatowej nr 0382T w miejscowości Chmielowice-Kawczyn-Dębska Wola. Cały ciąg 

tego zadania jest wymieniony od skrzyżowania z drogą wojewódzką  do skrzyżowania z drogą 

powiatową w Chmielowicach. Jest to kwota 109 250,00 zł. Ma stanowić wkład do projektu, 

który Powiat Kielecki zgłosił z Funduszu Dróg Samorządowych do realizacji w latach 2020-

2021. To zadanie jest na razie na liście rezerwowej. Po rozmowie z Dyrektorem Generalnej 

Dyrekcji Dróg, będą oni mogli ponownie zgłosić to zadanie w ramach oszczędności zadań, 

które weszły do realizacji z listy podstawowej. To zadanie będzie realizowane gdy znajdą się 

na nie pieniądze już w roku przyszłym. Dotyczy to remontu całej drogi. Przy okazji tego 

remontu chcielibyśmy aby powiat wykonał krawężnik pod chodnik, aby umożliwić jego 

wykonanie w przyszłości. Niestety nie zgłosili zadania budowy chodnika, ponieważ być może 

nie mają dostępności do gruntu na całej szerokości drogi. Jak będą remontowali tą drogę to tak 

ją uformułują aby ten chodnik mógł się tam zmieścić 

-  usterki chodnika w Chałupkach przy drodze powiatowej zgłosimy do powiatu. Jeśli nie są 

one spisane to poprosimy komisję z powiatowego zarządu dróg, aby je ustaliła i opisała. 

- budowa zbiornika retencyjnego w Dębskiej Woli - prace zaplanowane na ten rok zostały 

zrealizowane. Kwota przeznaczona z budżetu i ze środków funduszu sołeckiego został 

wykorzystana na ten cel - prawie 100 000,00 zł. Za tą kwotę prace zostały wykonane, 

zakończone i odebrane. Nie zgłoszono żadnych usterek. Nie są to wszystkie prace objęte 

dokumentacją projektową. Zostały zrealizowane te, na które mieliśmy potrzebne środki. Na ten 
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rok część środków została przekazana z funduszu sołeckiego. Będziemy się zastanawiali jakie 

prace za te pieniądze  z dokumentacji projektowej dalej mogą zostać wykonane. 

- ocieplenie budynku agronomówki - posiadamy dokumentację projektową. Czekamy na 

możliwość zgłoszenia tego projektu do dofinansowania. Z docierających informacji wynika, że 

w przyszłym roku będzie nabór takich wniosków ogłoszony przez Marszałka Województwa  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Radny Powiatu Kieleckiego Pan Michał Godowski - dziękuje Panu Przewodniczącemu Rady 

za zaproszenia na sesje. Nie zawsze ze względów zawodowych mogę na nich być. Powiat 

Kielecki również przyjął budżet na nowy rok. Dziękuje za współpracę w roku 2019. Dziękuje 

za środki przekazane dla Powiatu Kieleckiego na drogi. Mam nadzieje że współpraca między 

samorządem gminnym a samorządem powiatowym będzie poprawna.  

Przewodniczący Rady - złożył życzenia noworoczne. 

Pan Burmistrz - podziękował za współpracę w mijającym 2019 roku, złożył życzenia 

noworoczne i zaprosił na Sylwestra od Gwiazdami przed Centrum Samorządowym  

w Morawicy. 

Nie zgłoszono więcej uwag. Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 25 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


